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Abstract (en)
The deflecting or forwarding element extends over the width of a yarn sheet and exerts a recovery force on the tensioned yarns. Its construction is
such that the recovery effect (A + B) at the ends of the element is greater than that (A) at its midpoint. This is achieved as a result of the fact that
the part (3) which deflects the yarns (KM, KR) is supported firmly at its midpoint and increasingly resiliently towards its ends by a support part (1).
This prevents the warp yarns at the edges (KR) from loosening in the event of a decrease in the yarn tension and hence from adversely affecting the
shed setting. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Umlenk- oder Förderorgan erstreckt sich über die Breite einer Fadenschar und übt auf die gespannten Fäden eine Rückstellkraft aus. Es ist so
ausgebildet, daß die Rückstellwirkung (A + B) im Bereich der Enden des Organs größer ist als diejenigen (A) in dessen Mitte. Dies wird dadurch
erreicht, daß der die Fäden (KM, KR) umlenkende Teil (3) in seiner Mitte fest und gegen seine Enden hin zunehmend nachgiebig auf einem Tragteil
(1) abgestützt ist. Dadurch wird vermieden, daß sich die Randkettfäden (KR) bei Abnahme der Fadenspannung lockern und dadurch die Fachteilung
negativ beeinflussen können.
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